
199207

To: @minvws.nl];IESEDNEXEC @minvws.ni]
Cc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Mon 9/28/2020 3:40:57 PM

Subject: RE: vragen m.b.t. 6 oktober

Received: Mon 9/28/2020 3:40:57 PM

vandaag kort gesproken, hij snapt de zorg, had die ook van wel gehoord en gaat navraag doen bij o.a.

en zijn collega’s.
oor nu laat ik het dan nu weer even bij DCO, okee?

gezondheid, Welzijn en Sport |

WI,

Mobiel: | minvws.nl

ver:EEN BEER eno

Verzonden: donderdag 24 september 2020 10:37

Aan: 517 )

PF IEEE)<BEEEDM© minvws.nl>
CC: 5.1.2e ) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: vragen m.b.t. 6 oktober

(EE

Dank voor het uitzoeken. Ik zie inderdaad de risico’s die je benoemt en zie vooral een taak voor DCO om ervoor te zorgen dat de

juiste boodschap start op 6 oktober. Ik vraag me af of aandacht voor herstel nu passend is gezien de oplopende cijfers...maar niets

doen is geen optie meer gezien de aankondiging..

Ook intern VWS hebben we zoals je weet een gremium om dit te bespreken. Volgens moet DCO dit in het BTCB — tegenwoordig

BTC- 19 inbrengen zodat ook de link me {EXE deelnemer DOC-19) is gelegd. Op die manier kan er iig ook vanuit die hoek

aandacht worden gevraagd voor de boodschap van 6 oktober. Misschien kun je dit nog meegeven Sy 5120 5.120 2 trouwe

deelnemer aan dit overleg.

Groet RFE

van:ICEEDREo ninvvs.oi>
Verzonden: woensdag 23 september 2020 15:10

EXEo minvws. >;IEE)EXE@ minvws.ni>

Onderwerp: RE: vragen m.b.t. 6 oktober

Hoi,

adat ik deze mail had verzonden werd ik nog weer gebeld doo EERHIj heeft inmiddels een wat gedetailleerder plan van

5.1 20 NYY en daardoor is DCo nog meer gealarmeerd. De insteek is alsof het nu voor het eerst is dat bewindspersonen oog

hebben voor ‘elkaar’ (Nederland) en ook alsof ze terugkijken, terwijl we natuurlijk nog midden in de coronacrisis zitten. | EXER]
gaat Hugo binnenkort bevragen op hoe hij hier zelf in zit, maar wilde dit ons alvast meegeven.

Groet,

ver:INSET
Verzonden: woensdag 23 september 2020 14:51

minvws.nl>;IEEE minvws.nl>

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: FW: vragen m.b.t. 6 oktober

nog heel weinig bekend over hoe 6 oktober er uit gaat zien en ook de periode daarna. Zij gaf aan da bij VWS

contactpersoon is. Ik heb ook gesproken, hij geeft aan dat hij inderdaad contact heeft gehad met aar dat vanuit

echt summiere info komt over wat ze nou precies willen.

In navolging op jullie vraag over 6 oktober en de herdenkingsperiode.. Ik heb met ES gebeld, zoals

4
ook al aanga FREY is er
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Het plan voor 6 oktober is voor zover we weten een startbijeenkomst waar de MP en Hugo bij zouden zijn. Daar heeft |JJEXEIN
blijkbaar enige tijd geleden over gepitcht in het torentje (?) en hebben de MP en Hugo akkoord op gegeven. Navraag bij Hugo
leert dat hij zich dat niet kan herinneren. [EEIER is dus aan het uitzoeken wat nou de bedoeling is van 6 oktober. Het is wel

belangrijk dat die duidelijkheid snel komt, want Hugo gaat daar natuurlijk niet staan als hij niet weet wat voor belang dat dient.

Over de periode daarna (die is afgebakend tot het einde van het jaar, ik weet niet waarom) is ook nog heel veel onduidelijkheid.
Zie ook de vragen var ERE ear onder deze e-mail.

Volgens mij voor jullie eerste vraag (moeten we andere bewindspersonen of evt BR-leden aanhaken): dat zit wel snor. | EEN
heeft woordvoering aangehaakt, ook van de andere bewindspersonen. Mijn ervaring met DCo is dat ze ook alert zijn op of

afvaardiging op hoog-ambtelijk niveau gewenst is. Wat dat betreft denk ik dus niet dat vanuit BPZ op dit moment actie vereist

is, behalve dat we af en toe even polsen of we nog goed aangehaakt zijn. Als er andere (niet-communicatieve) acties gewenst

zijn kunnen die tzt uitgezet worden bij de juiste personen. Eens?

Ik denk wel dat hier een ander probleem is, namelijk dat de uitwerking van deze periode helemaal niet goed loopt en dat wij hier

als VWS niet goed op aangehaakt zijn. Dit is denk ik een voorbeeld van datEEE niet loopt zoals het hoort, en de

interdepartementale afstemming ook niet goed gaat. Dat signaal wil ik wel aan jullie meegeven, dat heeft|ERIEXgbok gedeeld
met zijn MT. Dan zijn er volgens mij twee strategieén: (1) escaleren (bijvoorbeeld bespreken op directeurenniveau, in het ACC of

SGO) om ervoor te zorgen dat zaken op hun pootjes terecht komen; (2) laten lopen en er zo min mogelijk aandacht op vestigen.

Hugo geeft dan een praatje bij de aftrap op 6 oktober waar waarschijnlijk weinig media-aandacht voor is en de

‘herdenkingsperiode’ sterft een langzame dood zonder dat er veel aandacht aan geschonken wordt. Nummer 2 heeft natuurlijk
als risico dat MVWS er staat op 6 okt, het slecht geregeld is, en Hugo daar op afgerekend wordt.

Groet,

Verzonden: woensdag 23 september 2020 11:39

aan:INCE
Onderwerp: FW: vragen m.b.t. 6 oktober

minvws.nl>

Verzonden: woensdag 16 september 2020 15:12

5.1.215.1.2e

@minvws.n!>;[IEEE
)@minvws.nl>;

@minvws.nl>

Onderwerp: vragen mbt 6 oktober

Goed dat we elkaar net spraken.

Uit de Powerpoint (zie bijlage) die je eind vorige week stuurde maakte ik op dat er in totaal 5 ideeén waren waarbij medewerking
van Hugo (of onze andere bewindspersonen) gewenst zou zijn:

I. 6 oktober | Startbijeenkomst in Den Bosch

Je had het over plannen voor een bijeenkomst in Den Bosch waar de 62 Brabantse Burgemeesters samen gaan komen. Elke

burgemeester neemt dan een inwoner uit zijn/haar gemeente mee. In Den Bosch treedt men dan met elkaar in contact.

Jullie hebben hiervoor de NOS benaderd, maar die hadden geen interesse. Omroep MAX had wel interesse. Idee zou dan zijn dat

er een soort talkshowtafel komt waar Hugo, Mark Rutte en enkele inwoners die door de burgemeesters zijn meegenomen
bij aansluiten.

Het zou voor MAX de aftrap zijn voor een reeks portretten die ze de volgende maanden uit zouden willen zenden.

2 over dit alles zijn nog helemaal geen afspraken gemaakt met ons. Een meer uitgebreide toelichting is erg wenselijk.
I. 6 oktober | Andere activiteit of werkbezoek

Het idee was dat er voorafgaand aan de startbijeenkomst ook andere werkbezoeken afgelegd zouden worden. Jullie waren zelf al

tot de conclusie gekomen dat de tijd daarvoor in de agenda’s van de bewindspersonen erg beperkt is.

> Dit is een conclusie die ik deel.

Ill. 6 oktober | Tv-optreden Mark Rutte en Hugo de Jonge
Het idee was dat er in de avond 'een tv-optreden’ zou zijn, maarje liet weten jullie in eerste instantie voor ogen hadden dat dit

een NOS-themauitzending zou betreffen. Nu de NOS is afgehaakt ligt alles nog open.

2 Verdere plannen hierover zijn er niet, maar een uitgebreidere toelichten over de ideeén diejullie hebben over dit moment is

wenselijk.
IV.  Periode tot eind dit jaar | Andere werkbezoeken gekoppeld aan Aandacht voor elkaar

Jullie hebben bij gemeenten een oproep/uitvraag gedaan om zelf activiteiten te verzinnen in de periode tot eind 2020 om stil te
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staan bij coronaleed. Het idee was om o.a. Hugo en Mark Rutte deel te laten nemen aan die activiteiten. Omdat er

echter nog helemaal geen inzendingen zijn gedaan door gemeenten is er nog geen overzicht. Jij stelde voor nog even te

wachten op waar de gemeenten mee komen en dat we die lijst dan kunnen bespreken met de minister. Ook stelde je
voor dat het goed was om te kijken of bestaande werkbezoeken niet gekoppeld zouden worden aan het thema Aandacht

voor elkaar.

2 In dat laatste kan ik me vinden (koppelen bestaande werkbezoeken). Dat eerste lijkt agendatechnisch behoorlijk onhaalbaar,
maar hangt primair af van de initiatieven die georganiseerd gaan worden. Op basis daarvan maken we samen met de

minister graag een keuze.

V. Periode tot eind dit jaar | Werkbezoek andere bewindspersonen gekoppeld aan Aandacht voor elkaar

Er zijn ideeén om ook de andere bewindspersonen uit het Kabinet een rol te laten spelen in de periode van Aandacht voor Elkaar.

Werkbezoeken die te maken hebben met doelgroepen uit hun portefeuille.
= Mijn collega’s die werken voor de andere bewindspersonen van VWS weten nog van niets en dienen hier tijdig in betrokken te

worden.

Je hebt me telefonisch al kort bijgepraat over de voortgang rond die verschillende punten (zie toelichting hierboven).
Ik zou graag op korte termijn per punt een zo uitgebreid mogelijke update van je ontvangen per mail, zodat we onze gedachten
hierover kunnen laten gaan en de minister (en de andere twee bewindspersonen bij VWS) hier goed op kunnen ondersteunen en

adviseren.

Daarnaast spraken we af dat je me ook nog nazend:

- De naam van de persoon die vanuit VWS aansluit bij het overleg dat binnenkort (vandaag?) plaats vindt. Dit hoor ik

graag zo snel mogelijk van je.

De mail stuurt die naar gemeenten is uitgegaan om hen op te roepen activiteiten te organiseren op/vanaf 6 oktober

Ik houdt mijn collega’s graag ook op de hoogte. In de cc daarom in ieder geval al:

Directie communicatie

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

@minvws.nl

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektromsch verzenden van berichten.

Ministerie van Justitie en Veiligheid

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no hability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.

Ministry of Justice and Security

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het
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elektronisch verzenden van berichten.

Ministerie van Justitie en Veiligheid

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.

Ministry of Justice and Security


